
J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestületének 2011. július hó 8. napján megtartott
rendkívüli üléséről.

Jelen vannak: Radó Tibor polgármester
Anderkó Attila képviselő
Csábi Jánosné képviselő
Dénes László képviselő
Harcsás Ferenc képviselő
Léka János képviselő

Tanácskozási joggal meghívottak: Dr. Sarkadi Péter körjegyző.

Radó Tibor polgármester – Köszöntök mindenkit a 2011. július 8-án délután 14 órakor megtartott
rendkívüli testületi ülésen. Megállapítom, hogy a testület 1 fő hiányzóval határozatképes.
Jegyzőkönyv-hitelesítőre kérek javaslatokat. Anderkó Attila és Csábi Jánosné, ha elfogadjátok.

Anderkó Attila – Igen.

Csábi Jánosné – Igen.

A képviselőtestület 6 igen határozattal az alábbi határozatot hozta:

Tárgy: Jegyzőkönyv hitelesítők kijelölése

131/2011.(VII.8.)

H A T Á R O Z A T

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete jegyzőkönyv hitelesítőnek
Anderkó Attila és Csábi Jánosné képviselőket jelölte ki.

A képviselőtestület 6 igen határozattal az alábbi határozatot hozta:

Tárgy: Jegyzőkönyv hitelesítők kijelölése

132/2011.(VII.8.)

H A T Á R O Z A T

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete az ülés napirendjét az alábbiak
szerint fogadta el:
1. KEOP pályázat benyújtásához, előzetes közbeszerzési eljárásban ajánlattevő

kiválasztása
2. Közoktatási intézmény Alapító Okiratának módosítása az alapfokú

művészetoktatásban bekövetkezett változás miatt
3. Kitüntetés elismerése
4. Határozatszámok fel nem használttá nyilvánítása

1. napirendi pont: KEOP pályázat benyújtásához, előzetes közbeszerzési eljárásban ajánlattevő
kiválasztása

Radó Tibor polgármester – Az első napirendi pont a KEOP pályázat benyújtásához előzetes
közbeszerzési eljárásban ajánlattevő kiválasztása. Most fél 2-kor volt a bíráló bizottsági ülés, melyről
jegyző urat kérném fel, tájékoztassa a testületet.

Dr. Sarkadi Péter körjegyző – A bíráló bizottság a rendelkezésemre bocsátotta a jegyzőkönyvet, a
pályázók nevét és azt, hogy milyen értékrend szerint kerül a pályázat elbírálásra a kiírás alapján.
Gyakorlatilag két pályázó volt: az egyik volt a Solar City, a másik a Kautéla Zrt. A Solar City
44.640.625 forintos bruttó árajánlatot tett, a Kautéla Zrt. 46.188.500 árajánlatot tett, ezért a bizottság
úgy döntött, hogy a Solar City-t javasolja a képviselőtestületnek a pályázat elfogadására.
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A képviselőtestület a Pitvaros Község Önkormányzata által a Pitvaros Művelődési Ház és tornaterem
részére napelemes rendszer kivitelezése megújuló energiaforrással működő termelő berendezéssel
(elektromos energia előállítása, visszatáplálása a rendszerbe) KEOP 2011.4.2.0-A pályázatának
keretében a Kbt. 251.§ (2) bekezdés alapján indított egyszerű közbeszerzési eljárás eredményét a
bírálóbizottsági ülésen készült jegyzőkönyvben foglalt javaslatok alapján az alábbiak szerint fogadja
el: 1. az eljárás eredményes. 2. Nyertes ajánlattevő: Solar City Kft. (székhely: 5900 Orosháza, Thököly
u. 15/A/1.). 3. A nyertes ajánlati ár: nettó 35. 712.500 + ÁFA, azaz 44.640.625 forint. Teljesítési
határidő: a szerződéskötéstől számított 90 naptári nap. A nyertes ajánlattevő kiválasztásának indoka:
az érvényes és szerződés teljesítésére alkalmas ajánlattevők közül a legalacsonyabb összegű
ellenszolgáltatást igényelte. A szerződés aláírásáért felelős: Radó Tibor polgármester

Radó Tibor polgármester – Ez a cég csinálja most a fűtéskorszerűsítést, mint kivitelező. Velük
csináltattuk tavaly vagy tavalyelőtt az energetikai auditot. Közbeszerzési eljárással ajánlattevő
személyével illetve ajánlatával kapcsolatban, vagy a pályázat egyéb dolgaival kapcsolatban van-e
kérdés, észrevétel, javaslat? Tehát napelem, sportcsarnok és faháztető. A bizottsági ülést követően
beszélgettünk és pont kapóra jött itt Léka Anita, hogy az önerő fedezésére milyen hitelkonstrukció
lenne a legjobb, ő azt mondta, hogy ha el tudjuk intézni, akkor egy 15 éves konstrukcióban lenne jó
gondolkoznunk.

Csábi Jánosné – Erre nem állhat, amit beszéltünk, hogy a pályázatok előfinanszírozásával kötöttetek
egy külön szerződést?

Radó Tibor polgármester – Mindegyik pályázathoz külön kell. Erre is külön kell, és jó, hogy említed,
ehhez is kérnék egy – ha Péter is egyetért – megelőlegező hitelhez egy határozatot.

Dr. Sarkadi Péter körjegyző – Az önerő alapot azt csak utána, mikor a pályázat már nyert.

Radó Tibor polgármester – A határozati javaslatot jegyző úr felolvasta, én ezt szeretném
megszavaztatni, aki egyetért, az kérem, szavazzon most. Köszönöm szépen, egyhangú.

A képviselőtestület 6 igen határozattal az alábbi határozatot hozta:

Tárgy: KEOP-2011.4.2.0-A-Előzetes közbeszerzési eljárás eredménye

133/2011.(VII.8.)

H A T Á R O Z A T

A képviselőtestület a Pitvaros Község Önkormányzata által a Pitvaros Művelődési
Ház és tornaterem részére napelemes rendszer kivitelezése megújuló
energiaforrással működő termelő berendezéssel (elektromos energia előállítása,
visszatáplálása a rendszerbe) KEOP 2011.4.2.0-A pályázatának keretében a Kbt
251.§ (2) bekezdés alapján indított egyszerű közbeszerzési eljárás eredményét a
bírálóbizottsági ülésen készült jegyzőkönyvben foglalt javaslatok alapján az alábbiak
szerint fogadja el:

1. Az eljárás eredményes.

2. Nyertes ajánlattevő: Solar City Kft. (székhely: 5900 Orosháza, Thököly u. 15/A/1.).

3. A nyertes ajánlati ár: nettó 35.712.500 + ÁFA, azaz 44.640.625 forint.

Teljesítési határidő: a szerződéskötéstől számított 90 naptári nap.

A nyertes ajánlattevő kiválasztásának indoka: az érvényes és szerződés teljesítésére
alkalmas ajánlattevők közül a legalacsonyabb összegű ellenszolgáltatást  Ő igényelte.

A szerződés aláírásáért felelős: Radó Tibor polgármester

Határidő: azonnal.

Radó Tibor polgármester – Ezen a napirendi ponton belül lenne még egy határozati javaslat, miszerint
a támogatást megelőlegező hitel formájában kívánjuk finanszírozni. Ezzel kapcsolatban, ha nincs
kérdés, akkor kérem, szavazzátok meg. Köszönöm szépen, egyhangú.

A képviselőtestület 6 igen határozattal az alábbi határozatot hozta:
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Tárgy: KEOP-2011.4.2.0-A pályázathoz támogatást megelőlegező hitelkérelem

134/2011.(VII.8.)

H A T Á R O Z A T

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete kijelenti, hogy a KEOP-
2011.4.2.0-A pályázat önerejének és támogatási összegének finanszírozásához a
pályázati anyag pontos ismeretében kérelmet fog benyújtani az OTP Bank Nyrt.-hez.

Felelős: Radó Tibor

Határidő: bentiek szerint.

Radó Tibor polgármester – Ezzel a napirendi ponttal kapcsolatban van-e még valami? Nincs.

2. napirendi pont: Közoktatási intézmény Alapító Okiratának módosítása az alapfokú
művészetoktatásban bekövetkezett változás miatt

Radó Tibor polgármester – A második napirendi pont a Közoktatási intézmény Alapító okiratának
módosítása az alapfokú művészetoktatásban bekövetkezett változás miatt. És kérném jegyző úr
segítségét.

Dr. Sarkadi Péter körjegyző – Bertáné Kecskeméti Katalin jelezte, hogy az alapfokú művészetoktatási
ágnál az eddigi Alapító Okiratban szerepelt felosztást másképp kéri most a törvény, hogy szeptember
1-től bevezetésre kerüljön. Most az Alapító Okirat módosításban látjátok, hogy ami a szeptember 1
felett van írva, úgy szerepelt eddig. Szeptember 1-től pedig a klasszikus zene, más felosztásban kerül
bele. Ezt az Alapító Okirat módosítást július 15-ig minden társulásban lévő önkormányzatnak meg kell
hozni. Elkészítettem az Alapító Okirat módosítást, de ugye a kincstár kéri az egységes szerkezetbe
foglalást, ezt azért nem küldtem ki, mert ez 9 oldal. Egy határozatot kérnék arra, hogy a testület az
Alapító Okirat módosítást elfogadja, és egy külön határozat arról, hogy a módosítást egységes
szerkezetbe is elfogadja.

Radó Tibor polgármester – Aki elfogadja az Alapító Okirat módosítását, az kérem, szavazzon most.
Köszönöm szépen, egyhangú.

A képviselőtestület 6 igen határozattal az alábbi határozatot hozta:

Tárgy: Petőfi Sándor Általános Iskola Alapító Okiratának módosítása

135/2011.(VII.8.)

N O R M A T Í V H A T Á R O Z A T

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a Petőfi Sándor Általános Iskola
és Napközi Otthon, Alapfokú Művészetoktatási Intézmény, Napközi Otthonos Óvoda
és Bölcsőde Alapító Okiratának módosítását a jegyzőkönyvhöz csatolt tartalommal
elfogadja.
Felelős: polgármester, intézményvezető.
Hatályba lépés időpontja: 2011. szeptember 1. Kihirdetve: 2011. július 8.

Radó Tibor polgármester – Az egységes szerkezetre vonatkozó határozati javaslattal aki egyetért, az
kérem, szavazzon most. Ez is egyhangú.

A képviselőtestület 6 igen határozattal az alábbi határozatot hozta:

Tárgy: Petőfi Sándor Általános Iskola Alapító Okiratának módosítással egységes szerkezetbe
foglalása

136/2011.(VII.8.)
N O R M A T Í V H A T Á R O Z A T

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a Petőfi Sándor Általános Iskola
és Napközi Otthon, Alapfokú Művészetoktatási Intézmény, Napközi Otthonos Óvoda
és Bölcsőde Alapító Okiratának egységes szerkezetbe foglalását a jegyzőkönyvhöz
csatolt tartalommal elfogadja.

Felelős: polgármester, intézményvezető.

Hatályba lépés időpontja: 2011. szeptember 1. Kihirdetve: 2011. július 8.
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3. napirendi pont: Kitüntetés elismerése

Radó Tibor polgármester – A kitüntetés elismerése a harmadik napirendi pont. Ez azt takarja, hogy
most július 4-ével védőnőnk fent volt átvenni a kitüntetését. Én nem mentem el, helyettem családját
vitte el. Nagyon köszöni, hogy ott lehetett a családja, és egyébként is a felterjesztést és hogy
gondoltunk rá, ezt többször is hangoztatta Évike, ez egész képviselőtestületnek köszöni a támogatást.
És azért van plusz napirendi pont ezzel kapcsolatban, mert 2010.04.08-ával 34. számú határozat
született Pitvaros Község Képviselőtestületénél, miszerint Pitvaros Község Önkormányzati
Képviselőtestülete a védőnő munkájának elismeréseként kitüntetésre való felterjesztésre irányuló
javaslattal kíván élni, ezért felkéri a polgármestert, hogy tájékozódjon a felterjesztés módjáról,és az
anyagi következményeiről. A képviselőtestület előre kijelenti, hogy amennyiben a végső soron
elfogadott kitüntetéssel központi anyagi elismerés nem jár, úgy a védőnő egy havi munkabérét fogja
erre megszavazni. Jelen információink szerint nem kapott még anyagi elismervényt, bár volt valami
olyan elhintett információ, hogy lesz még valami határozatuk. Se írásban, sem szóban nem tudok
ennél többet. Én azt javaslom, hogy függetlenül attól, hogy kap-e központi elismerést anyagilag, avagy
sem, mi megtehetnénk azt, hogy egy havi munkabérével megköszönjük az ő munkáját.

Dénes László – Tavaly volt már szó róla. A testület felterjesztette kitüntetésre, ez idén megvalósult.

Radó Tibor polgármester – Sokáig nem volt egyébként ilyen jellegű kitüntetés, az elmúlt egy évben
nem volt ilyen rendezvény, és nem azért, mert nem akarták kitüntetni, tehát számba volt véve, sőt az
elsők között volt, és azt is mondta, hogy az ő korosztályából talán nem is volt ilyen kitüntetett most,
tehát elég nagy értéke van a kitüntetésnek. Általában életműdíjat szoktak átadni nyugdíjazás előtt
vagy már nyugdíjazás utáni korban lévő egészségügyi alkalmazottaknak. Nagyon-nagyon örült neki.

Csábi Jánosné – Meg is érdemli.

Radó Tibor polgármester – Igen, Kérdés, javaslat, ellenvélemény a javaslattal kapcsolatban? Ha
nincs, akkor kérem szavazzuk meg az egy havi bért. Köszönöm szépen, egyhangú.

A képviselőtestület 6 igen határozattal az alábbi határozatot hozta:

Tárgy: Hősné Anda Éva védőnő kitüntetés anyagi elismerése

137/2011.(VII.8.)

H A T Á R O Z A T

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete Hősné Anda Éva védőnő részére
a Semmelweis díj munkahelyi elismeréseként egy havi munkabér kiutalására kéri fel a
pénzügyi csoportot. A jutalom fedezetét a felhalmozási tartalékból rendeli
átcsoportosítani.

A határozatról értesül: Polgármesteri Hivatal Pénzügyi csoportja, Pitvaros

Felelős: polgármester

Határidő: azonnal

4. napirendi pont: Határozatszámok fel nem használttá nyilvánítása

Radó Tibor polgármester – Négyes napirendi pontunk a határozatszámok fel nem használttá
nyilvánítása, és itt is kérném jegyző úr segítségét.

Dr. Sarkadi Péter körjegyző – még tulajdonképpen két határozatot kérném, hogy a testület hozzon
meg, az egyik az, hogy ugye az ominózus – majd dönt a hatóság – kezdetű testületi ülés anyagáról
van szó, ugye ott határozatszámok lettek felhasználva. Ez a testületi anyag nem került felhasználásra,
mert az egyik jegyzőkönyv-hitelesítő nem írta alá, ezért az SZMSZ-ünk szerint ezt tulajdonképpen
nem is lehet felhasználni jegyzőkönyvként. Az ide beírt határozatszámok tulajdonképpen nem kerültek
felhasználásara, ezért kérem a testületet, hogy a 101-től 109-ig terjedő határozatszámokat nyilvánítsa
technikai okokból fel nem használt határozatszámoknak.

Radó Tibor polgármester – Kérdés, vagy vélemény a dologgal kapcsolatban? Aki egyetért azzal, hogy
az említett sorszámú határozatszámokat fel nem használttá nyilvánítsuk, az kérem, szavazzon most.

Léka János – Egyszerűen. Nem tiszta nekem ez, hogy ezek mik is, ezek a fel nem használt.

Dr. Sarkadi Péter körjegyző – ez az a testületi ülés, aminek az anyagát a rendőrség ki fogja vizsgálni.
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Csábi Jánosné – A határozatszámokat törölni kell.

A képviselőtestület 6 igen határozattal az alábbi határozatot hozta:

Tárgy: Határozatszámok fel nem használttá nyilvánítása

138/2011.(VII.8.)

H A T Á R O Z A T

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a 2011. évben hozott határozatai
közül a 101-től 109-ig terjedő határozatszámokat technikai okból fel nem használt
határozatszámoknak nyilvánítja.

Dr. Sarkadi Péter körjegyző – És akkor a következő határozat, melyet Csanádalbertivel és Pitvarossal
szeretnék meghozatni, Nagyér az meghozta normálisan a dolgokat, nekik nincs szükségük ilyenre.
Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a 2011. május 20-án tartott testületi ülésen
határozatot hozott arról, mely szerint Ambrózfalva Község Önkormányzatát kérelmére kiengedi az
iskolai társulásból. A képviselőtestület tényként rögzíti, hogy Ambrózfalva Község Önkormányzata ezt
a kérelmét 2011. május 23-án – az intézmény átalakítására tárgyév május 31-ig nyitva álló
határidőben – visszavonta. A kérelem visszavonásának következtében helyreállt az eredeti állapot,
Ambrózfalva Önkormányzata az Általános Iskola 1-4. osztályos tagintézményével a társulás tagja
maradt megszakítás nélkül, tekintettel arra, hogy a kilépés csak 2011. augusztus 31. napjával lépett
volna hatályba. Körülbelül érthető, hogy mit akarok én ezzel összehozni, hogy gyakorlatilag nem volt
megszakítás, a kérelem visszavonása meg nem történtté tette a kérelmet, mert hogy ha azt mondta
volna, hogy következő nap hatályba lép, akkor erre nem kerülhetne sor, de így, hogy egyébként is
szeptember 1-vel lépett volna hatályba, ezért úgy gondolom,  hogy a jogfolytonosság biztosítva van.
És akkor így talán van esély arra, hogy lesz normatíva.

Radó Tibor polgármester – A 20-i döntésünknek az ellendöntése. Mert 20-án kiengedtük, és nincs
visszafogadó határozat.

Csábi Jánosné – És most fogadjuk vissza.

Dr. Sarkadi Péter körjegyző – Nem fogadjuk vissza, csak most megmagyarázzuk, hogy miért nem
hoztunk egy határozatot. Azt mondjuk ki, hogy tulajdonképpen nem is szakadt meg. Csanádalberti is
ugyanezt fogja meghozni, gondolom én.

Harcsás Ferenc – Visszafogadjuk?

Radó Tibor polgármester – Hát igazából el sem ment. Eleve már május 23-ával hozott egy testületi
döntést Ambrózfalva képviselőtestülete, hogy ő visszavonja a kilépési szándékát. 23-án visszavonta a
kilépési szándékát.

Harcsás Ferenc – Tulajdonképpen mi tovább pénzeljük őket.

Dr. Sarkadi Péter körjegyző – Fizetett 1.080.000 forintot a hátralékából. De van neki még fennálló
tartozása nem kevés.

Harcsás Ferenc – Én se ellenük vagyok.

Radó Tibor polgármester – Mielőtt szavazásra bocsájtanám témát, említem meg azt, hogy én
támogatom azt, hogy indítsunk Ambrózfalva ellen csődeljárást.

Léka János – Ez már rég meg van téve.

Radó Tibor polgármester – A lehetőség megvan. De most már teljes, szabályszerű csődeljárást.

Csábi Jánosné – A többit itt megkaptátok?

Radó Tibor polgármester – 1.080.000 forintot fizettek. Ez arra volt elég, hogy a tavalyi és a januári
számlájuk teljes egészben ki van fizetve, illetve talán egy 100.000 forintot a februáriból. Tehát február,
március, április, május, június.

Dr. Sarkadi Péter körjegyző – a megállapodásban benne van, hogy felhatalmazó levelet ad a
takarékszövetkezetnek, és a takarékszövetkezetnél inkasszálhatjuk.

Csábi Jánosné – Május 31-ig le kellett állni minden szervezeti átalakítással. Tehát május 31. után már
nem lehet, nem engedi a törvény. Tehát ezt az évet mindenféleképpen így kell végigvinni.
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Radó Tibor polgármester – Ez a javaslat amit Péter felolvasott, ennek az a célja, hogy megerősítsük
azt, hogy ne legyen a későbbiekben vita. Így is úgyis marad, az az igazság. Csak az a kérdés, hogy
milyen viszonyban leszünk. Még egy indokom van, amiért javaslom, hogy fogadjuk el: mert abban az
esetben a Megállapodást ugye alá kell írjuk. Ha aláírja, onnantól kezdve inkasszó kötelezettsége van.
Tehát ő köteles a takarékszövetkezetnél bejelenteni az inkasszót felénk, tehát hogy mi lehívhatjuk a
pénzt, onnantól kezdve mi megterhelhetjük a számláját bármikor, akárhonnan kap pénzt. Az, hogy ő
az önkormányzatnál meg a körjegyzőségbe hogy fizetnek, nem a mi problémánk lesz. Van pénz a
számlájukon, és lecsapunk rá. Ez Ambrózfalvára vonatkozik.

Dr. Sarkadi Péter körjegyző – Csanádalberti is ha aláírja, annak is lehet inkasszót.

Radó Tibor polgármester – Ahhoz viszont kell, hogy aláírják. Ha ezt mi most elfogadjuk, köteles
aláírni, mert máshogy nem kap normatívát. Onnantól kezdve nála van a labda, hogy kiszúr magával,
vagy sem. Most viszont hivatkozhat még ránk. Igazából részünkről majdnem mindegy, hogy
meghozzuk a határozatot, tényleg csak arról van szó, hogy kinél lesz a döntési felelősség.

Léka János – Ez olyan zavaros gyerekek, és a Magdinak teljesen igaza van, hogy ez május 31-ig és
itt már hozhatunk még akármit. Mondok valamit, Péter. Ez a vonat elment. Most írjuk alá a jelenléti
ívet.

Dr. Sarkadi Péter körjegyző – Csak tudod Jani, én azt mondom, hogy akkor ne engem b……gassál,
mert én vittem el a balhét ebben az egész k….a átrendezésben, tudod? Akkor mentél volna oda
Mitykóhoz, meg Kovács Sándorhoz, hogy ne szórakozzatok, mert másfél hét van az átszervezésre?

Léka János – Csak mi vagyunk a hülyék akkor ezek szerint. Erre mit mondjak, Péter?

Dr. Sarkadi Péter körjegyző – Tudod, te voltál beosztottként dolgozó már, ugye? Amikor négy
polgármester meg négy képviselőtestület azt mondja, hogy hajtsd végre, és akkor te azt mondod:
„Nem, b….sszátok meg, nincs időm rá”. Szerinted mit szóltak volna?

Léka János – Ki a felelős érte, Péter?

Dr. Sarkadi Péter körjegyző – Ugyan, hagyjál már azzal, hogy ki a felelős.

Léka János – SZMSZ-ben is le van írva.

Dénes László – Menjünk tovább, volt egy határozati javaslat.

Csábi Jánosné – Ezzel már nem tudunk mit csinálni, Jani.

Dénes László – Szavazzunk. Aki megszavazza, megszavazza. Haladjunk, mert nincs értelme tovább
ezt csinálni.

Radó Tibor polgármester – Kétszeres javaslat történt a határozat elfogadására. Ha nincs több kérdés,
észrevétel ezzel kapcsolatban, akkor kérem, fogadjátok el, szavazzuk meg a Péter által felolvasott
határozati javaslatot.

Léka János – Még valami. Ezt az inkasszót Ambróz, Alberti…

Radó Tibor polgármester – Az benne van.

Csábi Jánosné – A szerződésben van benne.

Dr. Sarkadi Péter körjegyző – A Társulási Megállapodásban van benne. A 20-i módosítással került
bele.

Radó Tibor polgármester – Tehát aki elfogadja a határozati javaslatot, az kérem, szavazzon most.

A képviselőtestület 5 igen szavazattal és1 tartózkodással az alábbi határozatot hozta:

Tárgy: Ambrózfalva Község Önkormányzatának a Pitvaros Mikrotérség Általános Iskolai Oktatási
Nevelési, és Óvodai Nevelési  Intézményi Társulásban való bennmaradása

139/2011.(VII.8.)

H A T Á R O Z A T

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a 2011. május 20-án tartott
testületi ülésén 94/2011.(V.20.) szám alatt határozatot hozott arról, mely szerint
Ambrózfalva Község Önkormányzatát kérelmére kiengedi a Pitvaros Mikrotérség
Általános Iskolai Oktatási Nevelési, és Óvodai Nevelési  Intézményi Társulásból.
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A képviselőtestület tényként rögzíti, hogy Ambrózfalva Község Önkormányzata ezt a
kérelmét a 2011. május 23-án megtartott testületi ülésén – az intézmény átalakítására
tárgyév május 31-ig nyitva álló határidőn belül - visszavonta. A kérelem visszavonása
következtében helyreállt az eredeti állapot, azaz Ambrózfalva Önkormányzata a Petőfi
Sándor Általános Iskola és Napközi Otthon, Alapfokú Művészetoktatási Intézmény és
Napközi Otthonos Óvoda Ambrózfalvai Tagintézményével megszakítás nélkül a
Társulás tagja maradt tekintettel arra, hogy a Társulásból való kilépés csak 2011.
augusztus 31. napjával lépett volna hatályba.

Radó Tibor polgármester – Nincs több napirendi pontunk és nem is lehet egyebek, viszont egy pár
szóban azért szeretném a segítségeteket kérni, a Tótkomlósi Tűzoltóság kérte, hogy
lakosságarányosan lakosonként 40 forintos támogatást szavazzunk meg irányukba, igazából kerestük
a lányokkal, hogy a költségvetésbe ez be van-e építve, nem találtuk meg, pedig ennek több éves
hagyománya már megvan. Tehát nem értem, lehet, hogy én hibáztam, akkor elnézést, a
költségvetésünkbe nincs beépítve ez a lakosonként 40 forint, a következő testületi ülésen lehet ugye
csak napirendi pont, ha jól értem, addig gondolkozzatok rajta, hogy megszavazzuk-e.

Anderkó Attila – Erről pedig határoztunk.

Radó Tibor polgármester – Az egy dolog, a testületnek kell dönteni.

Harcsás Ferenc – Nekem ez evidens dolog.

Csábi Jánosné – Valaki mondta hogy tűz volt.

Radó Tibor polgármester – Nagyéren volt egy kisebb kazaltűz, két gyerek okozta, el is ismerték, két
nagyon kis gyerek, azért volt olyan nagy lárma, mert megijedtek, hogy nagyon gyorsan terjed a tűz.
De mire a mezőkovácsháziak kiértek, már eloltották.

Csábi Jánosné – Az tűnt föl, hogy kovácsháza felől jött.

Radó Tibor polgármester – De vissza lettek fordítva, nem lett nagy baj. De Sanyi az mindig úgy
gondolkozik, hogy ha látja, hogy nem biztos a helyzet, inkább hív mást is. Ráadásul ez lakások mellett
volt, tehát nem a szántó közepe volt.

Miután további kérdés, észrevétel nem merült fel a polgármester megköszönte a részvételt és az ülést
bezárta.

Kmft.

Radó Tibor Dr. Sarkadi Péter
polgármester körjegyző

Anderkó Attila Csábi Jánosné
jkv. hitelesítő jkv. hitelesítő


